
 

7 سیاسی

محمودوند نماینده مردم در مجلس:

به عنوان نماینده هیچ پاسخ منطقی برای 
تجارت فیلترشکن ها ندارم

سالاری در هفتمین کنگره حزب همبستگی:

جریان خالص ساز، کوچک ترین زاویه با افکار و عقاید خود را 
برنمی تابد

ترقی عضو شورای مرکزی حزب موتلفه:

حل مشکلات اقتصادی تاثیر قابل توجهی در افزایش مشارکت 
مردم دارد

سرویس سیاسی - مرتضی محمودوند درباره 
حواشی ایجاد شده برای دادن سیمکارت بدوت فیلتر 
به گردشگران خارجی و توریست هایی که به کشور 
می آیند، گفت: بحث سیم کارت ها، عدم مدیریت ها و 
به سخره گرفتن ملت ایران حد و اندازه ای ندارد. امروز 
من به عنوان نماینده، خدمتگذار و ســرباز این ملت 
در بحث فیلترشکن ها و تجارت شان و محدودیت ها 
هیچ پاســخ قانع کننده و منطقی ندارم. مخصوصا در 
برابر جوانان مظلوم و عزیز کشورم که در مواجهه در 

مورد فیلترشکن ها سوال می کنند.
نماینده مردم لرســتان یادآور شــد: در بحث 
ســیم کارت ریشــخندی مانند ورود بازیکنی مثل 
رونالدو اتفــاق افتاد. بعد هم یک عــده ای می آیند 
می گویند چرا مردم به این صورت تحقیرآمیز رفتند 
به استقبال یک بازیکن فوتبال؛ البته جا دارد من اشاره 
کنم به زمانی که نماینــده اتحادیه اروپا به ایران آمد. 
یک سوزن هم به خودمان بزنیم، درست که این ماجرا 
برای دوره نبوده اما بد نیست اشاره کنیم؛ زمانی نماینده 
اتحادیه اروپا آمد ایران و نمایندگان که مثلا نخبگان و 
الیت ها و تحصیلکرده های کشور ما هستند آن سلفی 
معروف را گرفتند. این نشان می دهد ما بنیادی، اصولی 

و اساسی مشکلات داریم که باید حل شود.
وی  با اشاره به این که شخصی وابسته به مسئولی 
رســماً در  بحث تجارت فیلترشــکنش در فضای 
رســانه ای مطرح می شود، عنوان کرد: امروز در برابر 
این موضوعات هیچ پاسخ گویا، شفاف و قانع کننده ای 
برای جوان پرسشگر نداریم و این باعث شرمساری 
ماست. همین ها باعث مصیبت های متعدد است. ما 
هیچ تعارف نداریم قبلا هم تذکر دادیم امروز هم تذکر 
می دهیم و امیدواریم آقایان به خاطر خدا، خون شهدا 
یا حداقل به خاطر خانواده و آبروی شان در  این دنیا و 

آن دنیای شان به خودشان بیایند.
این نماینده مجلس شورای اسلامی درباره این که 
ارائه همین سیم کارت های بدون فیلتر به گردشگران 
خارجی آیا در آینده موجب ایجاد بازار ســیاه برای 
این دسته از سیم کارت ها نمی شود، بیان کرد: موضوع 

فیلترشکن هم از همین مصیبت ها و تبعیض هاست. 
گفتم دردی است که زیر لایه ها مخصوصا بین جوان ها 

پنهان شده و بسیار رنج آور و زجر آور است.
وی افــزود: شــاید یکی بگوید ســیمکارت 
بدون فیلتر یعنی چه؟ ما می گوییم تجارت گســترده 
فیلترشــکن و این همه بوق و کَرنا که می خواهیم با 
فضای مجازی برخورد کنیم یا قانونی را بگذاریم در 
اینجا بحث عدم صداقت کاملا مشهود و آشکار است. 
چرا این آقایان یک پاسخی به وجدان های خودشان 
نمی دهند؟ حال نمی خواهیم پاســخ ملت را بدهند 
برای خودشــان حداقل یک پاســخی بدهند که در 

تاریخ بماند.
محمودوند تاکید کرد: آقایانی داعیه دلســوزی 

دارند که امیدواریم ظاهری و صوری نباشــد باطنی 
هم به عنوان دلســوز مردم بیایند یک پاسخی دهند. 
چرا که امروز برخی از موضوعات برای شــهروندان 
و جوانان مانند عقده شــده است، بعد هم می گویند 
چرا این موضع گیری شد، چرا اعتراض شد؟ چراها 

همین جا است.
این نماینده مجلس شــورای اســلامی اظهار 
داشــت: یکی از وابستگان یک شخصیت چرا رسما 
باید به فروش فیلترشــکن ورود کند؟ ما هم به نوبه 
خودمان وظیفه داریم، رهبر انقلاب گفت نمایندگان 
باید از ابزارشــان استفاده کنند، قطعا از این ابزار چه 
تذکر، چه سوال و چه استیضاح، چه تحقیق و تفحص 

باشد به امید خدا هیچ کوتاهی نداریم.

سرویس سیاسی - رئیس کمیته برنامه ریزی 
و راهبردهای جبهه اصلاحات ایران گفت:جریان 
خالص ساز، کوچک ترین زاویه با افکار و عقاید 

خود را برنمی تابد.
محمد سالاری در سخنرانی خود در هفتمین 
کنگره سراســری این حزب گفت: در شرایطی 
که احزاب و جریانات سیاســی اصلاح طلب و 
تحول خواه، برای فعالیت آزادانه با انواع فشارها 
و محدودیت ها مواجه هستند و بسیاری از مردم 
نیز به دلیل مشــکلات روزافــزون، از گروه های 
سیاســی عبــور کرده اند، فعالیت و کنشــگری 
سیاسی و اجتماعی به مراتب سخت تر از گذشته 
و وظیفه فعالان سیاســی و اعضای احزابِ منتقدِ 
وضع موجود، سنگین تر و البته ارزشمندتر از قبل 

شده است. 
وی ادامــه داد: امــروز با توجــه به قدرت 
گرفتــن جریانی که رای مردم را تزئینی می داند و 
در اندیشه استقرار دولت به ظاهر اسلامی است، 
نــه از جمهوریت اثر قابــل اعتنایی باقی مانده و 
نه از اســلام رحمانی، جلوه های قابل اعتنا دیده 

می شود. 
عضــو جبهه اصلاحات ایــران اضافه کرد: 
سیاســت یکدست ســازی، هم اکنون به مرحله 
خالص سازی رســیده و جریان پرنفوذ خالص 
ســاز، کوچک ترین زاویه با افکار و عقاید خود 
را بر نمی تابد و هر گونه صدای منتقد و مخالفی 

را ذبح می کند. 

عضو ســابق شورای اســلامی شهر تهران 
اظهار داشت: برخورد خشن با معترضان، صدور 
احکام ســنگین برای بانوان، منتقدان، اصحاب 
رســانه و فعالان سیاسی، اخراج اساتید دانشگاه، 
محدودیت زایی بــرای نهادهای مدنی، تحمیل 
ســبک زندگی و گســترش نگاه قیــم مآبانه به 
مردم، سوءاستفاده از اصل ۸۵ قانون اساسی برای 
تصمیم سازی در پستوهای تاریک و غیرشفاف، 
تمایل به مشارکت حداقلی برای انتخاب قطعی 
گزینه مطلوب، فیلترینگ شــبکه های اجتماعی 
پرمخاطب، قدرت گرفتن هســته های گزینش 
همچون دهه اول انقلاب، و موارد بســیارِ دیگر، 
اقداماتی ضدمردمی اســت که پس از یکدست 
شــدن قدرت و سودای خالص سازی، با شدتی 

روزافزون دنبال می شود.
وی افزود: شاید به جرات بتوان گفت که در 
صورت نهایی شدن خالص سازی، بزرگترین و 
خطرناکترین بحران آتی کشور، حول این پروژه 

شکل خواهد گرفت. 
رئیــس کمیته برنامه ریــزی و راهبردهای 
جبهه اصلاحات ایران ادامه داد: اما سوال مهم این 
اســت که در این فضای ملتهب، که با یکه تازیِ 
اقتدارگرایان و نفوذ آنان در ارکان تصمیم گیری 
و قدرت همراه شــده، و در شرایطی که هرگونه 
کنشــگری سیاسی با کمترین اقبال از سوی مردم 
همراه می شــود، چه باید کرد؟ آیا باید نظاره گر 
سقوط ارزش ها و نابودی کشور بود؟ آیا برای در 

امان ماندن از سرزنش ها و به دلیل قلِت همراهان، 
باید به بازی انحصارطلبان و خالص سازان تن داد 
تا وطن را همچون زمین سوخته تحویل دهند و 
زندگی نسل جوان و فردای آیندگان را تباه سازند؟ 
آیا باید تمام داشته های ارزشمند اصلاحات را، به 
دلیل سخت شدن امکان کنشگری، به تیغِ تحجر و 

تمامیت خواهی انحصارطلبان سپرد؟
وی در پایان گفت: امروز کســانی در میدان 
کنگشــری های سیاسی و اجتماعی و نقد وضع 
موجود حضــور پیدا می کنند، که نجات ایران و 
ایجاد روزنه امید در جامعه و تلاش برای متوقف 
کردن قطار هیچ انگاری مردم، برایشــان هدفی 

مقدس و ارزشمند است.

سرویس سیاســی - عضو شورای مرکزی 
حزب موتلفه اسلامی گفت: به جهت آنکه اعمال 
حق حاکمیــت ملت از طریق مجلس صورت می 
گیرد، طبیعتا مشــارکت بیشــتر مردم در انتخابات 
مجلــس، قدرت حق حاکمیت ملــت را افزایش 

می دهد.
حمیدرضا ترقی عضو شورای مرکزی حزب 
موتلفه اســلامی با اشــاره به الزامات مشــارکت 
حداکثری در انتخابات مجلس دوازدهم اظهار کرد: 
مشارکت به عوامل مختلف بستگی دارد که شامل 
فعال بــودن احزاب و گروه های سیاســی، رقابت 
جدی و تاثیرگذار در بین نامزدها و امیدواری مردم 
به تاثیرگذاری رای شــان در حل مشکلات کشور، 
می شــود. وی افزود: از طرف دیگر حل مشکلات 
اقتصادی و معیشتی مردم توسط دولت، تاثیر قابل 
توجهی در افزایش مشارکت مردم خواهد داشت.
ترقی تصریح کرد: صداوسیما و سایر رسانه ها 

نیز با آماده کــردن اذهان عمومی و انتخاباتی کردن 
فضای کشــور، در نوع خود می توانند در افزایش 

مشارکت، نقش موثر ایفا کنند.
وی تاکیــد کــرد: بعضی عوامــل مربوط به 
افزایش رقابت و مشــارکت، محقق شده اما برخی 
دیگر هنوز محقق نشده اند. روند رشد مشارکت در 
حال حاضر کند اســت اما طبیعی است که افزایش 

خواهد یافت.
عضو شــورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی 
بــا بیان اینکه مــردم در همــه ادوار انتخابات به 
علــت مشــغله های گوناگون، معمــولا دیر وارد 
عرصه مشــارکت می شــوند تاکید کرد: با توجه 
به آغاز شــور انتخاباتی از ابتدای امســال و تعداد 
بالای مشارکت کنندگان در پیش ثبت نام ها، به نظر 
می رسد برای انتخابات آینده شاهد یک مشارکت 

قابل قبول باشیم.
ترقی در پاســخ به این ســوال که چرا میزان 

مشــارکت و رقابت در انتخابات پیش رواهمیت 
مضاعف پیدا کرده است گفت: مشارکت، همیشه 
برای کشــور و نظام از اهمیت ویژه برخوردار بوده 
اســت چون طبق قانون اساسی، تکیه نظام به آرای 
عمومی اســت و هر چه آرای مردم بیشــتر باشد، 

سرمایه اجتماعی نظام بالا خواهد رفت.
وی در این باره افزود: از طرف دیگر، منتخبین 
مردم هر چه با پشــتوانه رای بیشــتر مســئولیت 
بپذیرند، طبیعتا کار و جایگاه شــان، قدرت بیشتر 

خواهد گرفت.
ترقی گفت: مجلس شورای اسلامی به جهت 
آنکــه در واقع متعلق به مردم اســت و اعمال حق 
حاکمیت ملت از طریق مجلس صورت می گیرد، 
مشارکت بیشتر مردم در انتخابات مجلس، طبیعتا 
قدرت حق حاکمیت ملت را بالا برده و نقش ملت 
در ریل گذاری دولت و سرنوشت کشور را افزایش 

خواهد داد.

نماینده لرستان در مجلس شورای اسلامی گفت: امروز برخی از موضوعات برای شهروندان و جوانان مانند عقده شده است، بعد هم می گویند
چرا این موضع گیری شد، چرا اعتراض شد؟

 شــاید یکی بگوید ســیمکارت بدون فیلتر یعنی چه؟ ما می گوییم تجارت گســترده 
فیلترشــکن و این همه بــوق و کَرنا که می خواهیم با فضای مجــازی برخورد کنیم 
یــا قانونی را بگذاریم در اینجا بحث عدم صداقت کاملا مشــهود و آشــکار اســت. 
چرا این آقایان یک پاســخی به وجدان های خودشــان نمی دهنــد؟ حال نمی خواهیم 
پاســخ ملت را بدهند برای خودشــان حداقل یک پاســخی بدهند که در تاریخ بماند.

ســرویس سیاسی - سخنگوی 
شــورای نگهبان گفت: لایحه شورای 
حل اختلاف هم خلاف موازین شرع 
و قانون اساسی شناخته نشد و می تواند 

مراحل ابلاغ را برای اجرا طی کند.
هادی طحان نظیف ســخنگوی 
شــورای نگهبان در نشست خبری با 
اصحاب رســانه، اظهار داشت: لایحه 
تصویب معاهده ســازمان ملل متحد 
درباره استفاده از ارتباطات الکترونیکی 
در قراردادهــای بین المللی برخلاف 

موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد.
وی بیان کرد: لایحه شورای حل اختلاف هم خلاف موازین شرع و قانون 

اساسی شناخته نشد و می تواند مراحل ابلاغ را برای اجرا طی کند.
سخنگوی شــورای نگهبان تصریح کرد: لایحه ســاماندهی و نظارت بر 
تجارت مرزی )کولبری و ملوانی( و ایجاد اشــتغال پایدار برای مرزنشــینان در 
شــورای نگهبان بررســی شد و ابهام و اشکالاتی به آن وارد شد که باید از سوی 
مجلس مرتفع شود. طحان نظیف ادامه داد: طرح تأمین مالی تولید و زیرساخت ها 
هم طی جلسات متعدد در شورای نگهبان بررسی شد. ایرادات و ابهاماتی نسبت 
به این مصوبه وجود داشت که باید رفع شود.سخنگوی شورای نگهبان تصریح 
کــرد: لایحه موافقتنامه بین دولت جمهوری اســلامی ایران و دولت جمهوری 
بــلاروس در زمینه همکاری های امنیتی هم صرفاً به علت اســتفاده از واژگان 
غیرفارسی از سوی شورای نگهبان با ایراد مواجه شد. لازم است مجلس به اصل 
۱۵ قانون اساسی توجه بیشتری داشته باشد و از واژگان غیرفارسی در مصوبات 

خود استفاده کند.
وی ادامه داد: طرح دوفوریتی تمدید قانون برنامه ششم توسعه مغایر اصل 
۱۱۲ قانون اساســی شناخته شد. طحان نظیف گفت: ایرادات شورای نگهبان به 

طرح حمایت از گزارشگران فساد همچنان به قوت خود باقی است.
وی گفت: درباره طرح شفافیت قوای سه گانه، دستگاه های اجرایی و سایر 
نهادها هم باید گفت که هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام طی 
نامه ای، مواردی را به عنوان مغایرت با سیاست های کلی نظام درباره این مصوبه 

اعلام کرد که ما این موارد را به مجلس شورای اسلامی منعکس کردیم.
طحان نظیف در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا آماری از تأیید شدگان در 
مرحله پیش ثبت نام انتخابات مجلس شورای اسلامی دارید، بیان کرد: شورای 
نگهبان به مرحله پیش ثبت نام ورود نمی کند و صرفاً یکسری استعلامات درباره 
داوطلبان انتخابات مجلس شــورای اسلامی در این مرحله بررسی می شود و ما 
آماری از این مرحله نداریم.سخنگوی شورای نگهبان تصریح کرد: راهبردهای 
چهارگانه انتخابات که از ســوی مقام معظم رهبری مطرح شــد، از سوی همه 
دســتگاه ها مورد توجه است و همه دســتگاه ها باید به مسئولیت های خود در 
این زمینه توجه کنند. برای مثال، بحث های اقتصادی و معیشــتی در انتخابات و 

مشارکت تأثیر دارد.
وی درباره سرنوشــت طرح شفافیت قوای سه گانه، گفت: مصوبات باید 
فرایند قانونی خود را طی کنند. مجلس یا باید ایرادات هیئت عالی نظارت مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام درباره این مصوبه را رفع کند یا آنکه بر مصوبه خود 
اصرار کند و مصوبه شــفافیت برای تعیین تکلیف به مجمع تشخیص مصلحت 
نظام ارســال شود. سخنگوی شورای نگهبان تاکید کرد: پیش ثبت نام انتخابات 
مجلس شورای اسلامی برای اولین بار در قانون آمده است. مرحله پیش ثبت نام، 
مرحله صحت سنجی مدارک متقاضیان انتخابات مجلس شورای اسلامی است و 
شورای نگهبان در این مرحله ورود ندارد. برای مثال، وزارت علوم درباره مدرک 

تحصیلی افراد نظر می دهد.
طحــان نظیف درباره آخرین وضعیت طــرح الزام به ثبت معاملات اموال 
غیرمنقول، گفت: آخرین نظر شــورای نگهبان نسبت به این مصوبه آذر ماه سال 
گذشــته بود. با اصرار مجلس، مصوبه به مجمع تشخیص مصلحت نظام ارسال 

شد و مجمع باید درباره این مصوبه اعلام نظر کند.
وی اظهار داشــت: قطعاً فهرســت های سیاســی و گروه های مستقل در 
انتخابات پیش رو حضور خواهند داشــت. ما بارها گفتیم که در شورای نگهبان 
و در بررسی های خود نگاه حزبی و جناحی نداریم و از حضور همه جناح ها و 

سلایق سیاسی در چارچوب قانون استقبال می کنیم.

ســرویس سیاسی - نماینده مردم تبریز گفت: رویه ای که مجلس در پیش 
گرفت که آمد و گفت شــفاف شــدن من که امر پسندیده ای  است موکول به این 
باشد که بقیه شفاف باشند، درست نبود، خودش باید به این موضوع عمل می کرد. 

الان هم در عمل مجلس نتوانسته آن شفافیتی که مورد انتظار است را محقق کند.
احمد علیرضابیگی نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی درخصوص 
معطل ماندن و رد برخی بندهای مصوبه شــفافیت قوای ســه گانه و دستگاه های 
اجرایی، گفت: از ابتدا هم قابل پیش بینی بود که مجموعه ای مانند مجمع تشخیص 
مصلحت نظام یا ســایر نهادهای مشــابه آن آیین نامه اختصاصی خود را دارند که 

مجلس در این خصوص نمی تواند ورودی کند و آن را تغییر دهد.
وی ادامه داد: اگرچه ما موضوع شفافیت را به عنوان یک بحث مبنایی برای 
تمام ارکان حاکمیت که ســبب اعتماد مردم می شود، می دانیم و به آن اعتقاد داریم 
لکن این بایستی به طور کامل از مجلس شروع می شد و مجلس باید شفاف می شد. 

شفاف شدن مجلس بقیه را هم شفاف می کرد.
علیرضابیگی تصریح کرد: ولی این رویه ای که مجلس در پیش گرفت که آمد 
و گفت شفاف شدن من که امر پسندیده ای  است موکول به این باشد که بقیه شفاف 
باشــند، درســت نبود، خودش باید به این موضوع عمل می کرد. الان هم در عمل 

مجلس نتوانسته آن شفافیتی که مورد انتظار است را محقق کند.
نماینده مردم تبریز در مجلس خاطرنشان کرد: مجلس یعنی نهاد مردم، نهاد 
مردم چیزی برای پنهان کردن ندارد باید همه چیز را در اختیار مردم قرار دهد؛ غیر 
از موضوعاتی که در چارچوب اطلاعات مهم کشور است که دشمن نباید از آن ها 
مطلع شود. الان موضوعاتی که در مجلس به محاق پنهان کاری رفته، به هیچ عنوان 
زیبنده مجلس نیســت.عضو کمیســیون امور داخلی کشور و شوراها در پاسخ به 
اینکه »بخشی از نمایندگان معتقدند که مجلس اکنون هم شفافیت بیشتری نسبت 
به قوای دیگر دارد و آن ها هم باید به سطح شفافیت مجلس نزدیک شوند«، ابراز 
داشت: ببینید وقتی مجلس شفاف است لزوماً باید مطالبه گر باشد و در سمت دفاع 
از حقوق ملت ایستاده باشد. نکته دیگر اینکه نمایندگان، نماینده مردم هستند بر 
مردم ولایت و سرپرستی ندارند یعنی باید مطالبه گر خواسته های مردم باشند در 
نتیجه برای بیان اقداماتی که برای تحقق خواسته های مردم انجام دادند، نباید مجلس 
دچار پنهان کاری باشد.علیرضابیگی در پاسخ به این سوال که »آیا در اثر شفافیت، 
نمایندگان برای تصمیم گیری تحت فشار قرار نمی گیرند؟«، عنوان کرد: خب ممکن 
است تعارض منافع بین گروه های مختلف پیش بیاید اما نماینده مجلس و مجلس 

باید نشان دهد که در سمت حقوق مردم ایستاده است.
وی در پاسخ به این سوال که »اگر شفافیت روی بررسی صلاحیت اثر بگذارد 
چطور؟«، گفت: خب این جزو ایرادات ماســت، اصل ۸۴ و ۸۶ قانون اساســی 
نمایندگی را قائم به شخص می داند و نماینده حق اظهارنظر در مورد همه امورات 
کشور را داراست و اگر برخورد هایی با نماینده به جهت داشتن مواضعی که ممکن 
است مطلوب عده ای نباشد، صورت می گیرد به هیچ عنوان به نفع مصلحت کشور 

نیست و اعتماد مردم را خدشه دار می کند.

ســرویس سیاســی - قائــم 
مقام دبیرکل حزب جامعه اســلامی 
مهندســین گفت: آقای مهندس باهنر 
اخیرا هم گفتند که از حضور چهره ها 
استقبال می کنند اما اینکه ائتلافی با آقای 
لاریجانی یا کسان دیگری داشته باشند، 
اینطور تیســت. چون آقای لاریجانی 
لیستی ندارد و خودشان هم که ثبت نام 
نکردند که سرلیســت باشند، اما نکته 
قابل توجه این است که جامعه اسلامی 
مهندسین حتما ذیل وحدت حداکثری 

اصولگرایان رفتار خواهد کرد، یعنی در نهایت آنچه که اصولگرایان به جمع بندی 
برسند، آن مسیر را خواهد رفت.

علیرضا خجسته پور قائم مقام دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین در پاسخ به 
این سوال که با پایان روند پیش ثبت نام و همچنین اتمام تایید احراز هویت توسط 
وزارت کشور، چه میزان از اعضای این حزب برای ثبت نام نهایی احراز هویت 
شــدند، گفت:  آمار دقیقی از اعضای جامعه اســلامی مهندسین که در انتخابات 
ثبت نام کردند ندارم؛ اما نکته ای که باید به آن اشــاره کنم، این اســت که جامعه 
اسلامی مهندسین در انتخابات در مسیر وحدت اصولگرایان رفتار کرده و حرکت 
می کند. با شورای وحدت و شورای ائتلاف کار را جلو می بریم و اینکه بخواهیم 

لیست مستقلی تحت عنوان جامعه اسامی مهندسین بدهیم، اتفاق نخواهد افتاد.
وی افزود:  بنابراین اینکه اعضای جامعه را به طور خاص لیست کنیم اینطور 
نبوده اما از اعضای شورای مرکزی جامعه اسلامی مهندسین آقای پورابراهیمی، 
زاهدی،  باهنر، عسگری،  قادری، فولادگر، علیزاده نماینده مردم سپیدان، رضایی 
نماینده جهرم و رئیس کمیسیون عمران و بنده جزو کسانی هستیم که در انتخابات 
ثبت نام کردیم. تا جایی هم که می دانم  صلاحیت  هایشان در مرحله اول مشکلی 

نداشته و احراز هویت شدند. 
خجسته پور در پاسخ به این سوال که در مرحله بعد ائتلاف جامعه اسلامی 
مهندسین به چه شکلی است، گفت: تمام تلاش این است که وحدت حداکثری 
و صددرصدی اصولگرایان انجام شود. اما اینکه چقدر به این هدف برسیم مهم 
است. ممکن است در انتخابات ۷۰ درصد به وحدت برسیم یا مثل مجلس به ۱۰۰ 
درصد. بستگی دارد به این که هر کسی از مواضعش پایین تر بیاید تا این وحدت 
نهایی شود. در انتخابات دوره قبلی مجلس شورای اسلامی، در تهران کل مجموعه 
اصولگرایان یک لیست واحد داد، اما در انتخابات پیش رو باید ببینیم به چه میزان از 
این وحدت می رسیم. چشم انداز ما رسیدن به وحدت حداکثری و صددرصدی 
اســت، اما همیشه چیزی پایین تر از این ها هم است. یک مقدار سلایق مختلف 
اصولگرایی باید از آمال و آرزوها و خواسته هایی که دارند، کوتاه بیایند تا بتوانیم 
به وحدت نهایی دست پیدا کنیم. برای رسیدن به میزانی که آرزو داریم باید دید در 
ایام نزدیک به انتخابات و در صحنه انتخابات کشور چه اتفاقاتی رخ خواهد داد.

قائم مقام دبیرکل جامعه اســلامی مهندســین در پاسخ به این سوال که در 
روزهای اخیر موضوعاتی مانند همکاری آقای لاریجانی با آقای باهنر مطرح شده 
بود آیا جامعه اســلامی مهندسین برنامه ای در این موضوع خاص داشته است، 
گفت:  آقای باهنر اخیرا هم گفتند که از حضور چهره ها استقبال می کنند اما اینکه 
ائتلافی با آقای لاریجانی یا کسان دیگری داشته باشند، اینطور نیست. چون آقای 
لاریجانی لیستی ندارد و خودشان هم که ثبت نام نکردند که سرلیست باشند، اما 
نکته قابل توجه این است که جامعه اسلامی مهندسین حتما ذیل وحدت حداکثری 
اصولگرایان رفتار خواهد کرد، یعنی در نهایت آنچه که اصولگرایان به جمع بندی 
برسند، آن مسیر را خواهد رفت و مسیر دیگری برای جامعه اسلامی مهندسین 

متصور نخواهد شد.
خجسته پور در پاسخ به این سوال که احتمال ائتلاف جامعه اسلامی مهندسین 
با جریان های تندرو اصولگرایی به چه شکلی است، گفت: امیدواری مان این است 
که بتوانیم با کل نیروهای جریان  اصولگرایی ائتلاف داشــته باشیم. از این سر تا 
آن ســر طیف، یک طیف گسترده از اصولگرایان است که شاید مقداری مواضع 
شدیدتری داشته باشند و بعضی ها مواضع کندتری داشته باشند. ما از وحدت با 
همه جریان اصولگرایی حتما استقبال می کنیم چون فکر می کنیم در انتخابات به 
ویژه در تهران نیاز است که یک لیست واحد از جریان اصولگرایی داشته باشیم 
و چندپاره شدن جریان اصولگرایی را نه به صلاح این جریان می دانیم و نه فکر 

می کنیم که صورت خوشی در نظر مردم داشته باشد. 
قاعدتا مردمی که از بیرون نگاه می کنند، توقع دارند وقتی این جریان سیاسی 
در انتخابات شرکت می کند در قالب یک لیست واحد شرکت کند. بنابراین فکر 
می کنم باید این توقع طرفداران به جریان اصولگرایی و نیروهای انقلاب را برآورده 

کرد و از آن حدود و ثغورها کوتاه آمد تا بتوانیم به وحدت حداکثری برسیم.

سرویس سیاسی -معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت : اگر ما یک بار سنگین 
را بر دوش دولت بار می کنیم که فوق طاقتش باشد و نتواند انجام دهد کار سخت 
می شود از این جهت باید واقعیت ها را ببینیم. ببینیم  درآمدها با هزینه ها همخوانی 
داشته باشد.. سید محمد حسینی درباره روند بررسی برنامه هفتم توسعه کشور در 
مجلس باتوجه به این که دولت در ابتدای امر بعد از گزارش نهایی کمیسیون تلفیق 
نارضایتی نسبت به گزارش و احکام  ارائه شده داشت، گفت: هم احکام متعددی 
اضافه شده بود و هم   این که موارد الحاقی فراوانی داشت. به گونه ای که خود اعضای 
کمیسیون تلفیق هم اعتراض داشتند؛ برخی از اعضای کمیسیون می گفتند بعضی 
از این احکام و مواد به دلیل اینکه در زمان تعطیلات مجلس و ایام اربعین آمده بود، 
وقتی آنها در جلســات حضور نداشــتند اضافه شده است که بنا شد یک بازنگری 
صورت گیرد و قرار شد بندهای اضافه شده مجدد ارجاع و در کمیسیون بحث شود.
معاون پارلمانی رئیس جمهور یادآور شــد: دولت در مورد بار مالی هم بحث 
داشــت، تا نزدیک ۱۹ الی ۲۰ هزار همت می گفتند اضافه شــده بود که  برخی از 
نمایندگان می گفتند در این حد نیست، که این  مورد هم قرار شد با توافق انجام شود. 
لذا قرار بود جلسات  ۳ شیفت باشد که ۲ شیفت شد و یک شیفت هم موارد ارجاعی 
به کمیسیون که زیاد است بررسی شود. در کمیسیون هم بنا شد کار بر اساس توافق 

دولت و مجلس باشد.
وی با اشــاره به این که سیاست گذاری حضرت آقا این است که قانونگذاری 
به گونه ای باشد که قابلیت اجرا داشته باشد، اظهار داشت: لذا اگر ما یک بار سنگین 
را بر دوش دولت بار می کنیم که فوق طاقتش باشد و نتواند انجام دهد کار سخت 
می شود از این جهت باید واقعیت ها را ببینیم. ببینیم  درآمدها با هزینه ها همخوانی 
داشته باشد. زیرا اگر هزینه ها اضافی باشد، قابلیت اجرا ندارد و مانند برنامه های قبلی 

می شود که می گفتند ۱۰ تا ۳۰ درصد اجرایی شده است .
حسینی تاکید کرد: دولت واقع گرا و عملگرا است و می خواهد برنامه ای تدوین 

شود که قابلیت اجرایی شدن داشته باشد.
وی  دربــاره این کــه برخی از نمایندگان تذکر می دادنــد که ۳ هزار همت از 
درآمدهای دولت در مقابل افزایش هزینه ها کاهش پیدا کرده است، نظر دولت در 
این باره چیست، بیان کرد: این موارد هم جای بحث بود و قرار شد برای همه مسائل 
توافق صورت گیرد، از همین رو در جلسات کمیسیون تلفیق آقای منظور به طور 
مرتب شرکت می کنند و از روند کار رضایت دارند. امیدواریم با توافق و هماهنگی 

کار به صورت جدی پیش برود.

سخنگوی شورای نگهبان:

لایحه شوراهای حل اختلاف تایید شد

علیرضابیگی نماینده مردم در مجلس  :

مجلس باید شفافیت را به طور کامل 
از خودش شروع می کرد

قائم مقام دبیرکل حزب جامعه اسلامی مهندسین:

سلایق مختلف اصولگرایی از آمال و 
آرزوهای خود کوتاه بیایند تا به وحدت 

نهایی برسیم

حسینی معاون پارلمانی رئیس جمهور:

بار فوق طاقت دولت بر دوشش 
بگذاریم، کار سخت می شود
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